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With the development of science , more and more people are confused that whether it is good or bad to make robort. Are...
　　With the development of science , more and more people are confused that whether it is good or bad to make robort. Are roborts going to take place of human beings.
　　Every coin has two side. Robort can be good to our society and life. At the same time,it also have some bad effect on our life.In my opinion, the advantages of robort are much more than the disadvantage of roborts.
　　First, roborts make our life more convenient. We can do many thing that we didn\'t have the ability to do in the past by using roborts.That makes our life more effective.
　　Second, roborts can be used in industry produce. Factories can reduce the cost of prodution by using roborts. Roborts do not need to eat and they will not be ill. That\'s very good for producing goods.
　　Third,roborts can save more people when disaster happens. Because they can\'t feel pain and they can save more people without feeling tired.
　　In a word, the world is changing .We should also change our thought to accept roborts to become part of our life . That can make our life more colorful.
　　>【参考译文】
　　随着科技的发展，越来越多的人都感到困惑，是好是坏机器人。是机器人将取代人类。
　　每个硬币都有两面。机器人可以很好的为我们的社会和生活。同时，它对我们的生活也有不好的影响。在我看来，对机器人的优点远大于缺点的机器人。
　　首先，机器人使得我们的生活更方便。我们能做的，我们没有做过去用机器人的能力，很多事情，使我们的生活更有效。
　　其次，机器人可以用于工业生产。工厂可以通过降低生产成本的机器人。机器人不需要吃饭，他们会不会生病。这是非常好的生产商品。
　　第三，机器人可以挽救更多的人，当灾难发生时。因为他们不能感到痛苦，他们可以拯救更多的人而不觉得累。
　　总之，世界在变化，我们也应该改变我们的思想，接受机器人成为我们生活的一部分。这可以使我们的生活更加丰富多彩。
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